
Forældrebestyrelsesmøde d. 16. april 2024

Deltagende: Beinta, Ina, Helle, Pia, Anitta, Annika, Lieb, Carsten, Stine, Lene, Randi
Fraværende: Anne, Susanne + Elevråd, Lone, Susanne

Referent: Stine

Dagsorden
1. Velkomst og godkendelse af Dagsorden

a. Velkommen til Ina
2. Velkommen til Elevrådet

a. Nyt fra Helle
3. Status valg til fællesbestyrlesen og fremtidige møder
4. Nyt fra

a. Forældre
b. Personale
c. Ledelse
d. Formand (Dialogmødet og samarbejde med trivselsrådene)

5. Spisning
6. Idrætsundervisningen. Vi har brug for jeres input til næste skridt i forhold til

undervisningen. Udarbejdelse af nyt princip.
7. Info og festivalen
8. Evt.

Punkt Referat OBS

1 Vi godkender dagsorden
- Fremadrettet skal vi igen have godkendelse af referat på

dagsordenen. Så vi sikrer at det sker i hht. retningslinjerne.

Præsentation af Ina

2 De kunne desværre ikke deltage i dag.

Helle videreformidler:

Sprogkampagne sættes igang i næste uge.
- Der sendes info ud til forældrene sidst på ugen.
- Vi har tilføjet en digital del til sprogkampagnen

Elevrådet skal arrangere to dage her i foråret, med fokus på
sammenhold. Eks. gåtur gennem søengene.

Det går godt i elevrådet, og engagerer sig meget ind i det.

3 Status på valget.



Der har været fredsvalg - der var kun én kandidat - Isabella Møbjerg.
Isabelle inviteres med til næstkommende bestyrelsesmøde som hendes
introduktion.

Samtidig træder Lone ud af bestyrelsen fra skoledelen.

Så selv om vi går ned i antal forældre, så er der en fortsat balance i
fællesbestyrelsen mellem antal medarbejdere og forældre, samt internt
forældrene imellem dagtilbud og skoledelen.

Evaluering: Vi har forsøgt at række ud, både som forældre og personale i
forsøg på at rekruttere.

Der foreligger allerede nu, datoer for den kommende periode.

4 Forældrene
Der var rigtig god stemning på arbejdsdagen. Det var en succes vi
godt kan gentage én gang årligt.
Vi var 38 forældre + børn.
Evaluering: Skal ligge i august/september - når vi kommer tilbage fra
ferie. Som en fast dato. Hvor det både er dagtilbud og skoledelen på
samme dag.
Vi kan evt. lave en fælles kalender - hvor vi kan få overblik over det
hele.

Hvordan er det med ABC dag, genoplives det? Svar: Nej

Personale
Der er godt gang i SFO’en med førskolebørnene. Der er så meget liv
og glæde.

De sidste to fredage har vi haft forældrekaffe i SFO - det er ikke
mange der benytter det. Men dem der gør, ser ud til virkelig at nyde
det.

Der skal være overnatning i SFO fra d. 14-15. juni. Vi er ved at
undersøge mulighederne i det.

- Spørgsmål: Har i brug for støtte fra trivselsrådene. Svar: Det
har vi måske.

Formand

Ledelse
Opfølgning fra sidst - der er et godt samarbejde med efterskolen, politi
og SSP. Efterskolen har oplevet flere henvendelser.
Der har angiveligt været salg af puffbars af diverse andet, hvor
efterskoleleverne har været indblandet.
Flere forældre oplever også elever, der råber efter forældrene.

Ina er startet godt op. Vi er helt sikre på, at det bliver rigtig godt.
Personalet har taget virkelig godt imod hende.

Madordning - det er under udarbejdelse.



Forældretilfredshedsundersøgelsen på dagtilbudsområdet er blevet
udsat til næste år.

5

6 Idrætsundervisning

Vi har nogle børn, som ikke skal i bad efter idræt - af forskellige
årsager og forklaringer fra forældrene.

Vi har kigget godt ind i principperne fra Dansk Skoleidræt.

For må børnene få lov til, at lade være med at gå i bad?

Samtidig har vi flere børn, som ‘glemmer’ idrætstøj og derfor
siger de ikke kan være med.

Vi vil gerne have et princip som siger
- Det er ikke et spørgsmål om man deltager i idræt eller ej

- for det gør man. Idræt er en del af vores læseplan, og
noget eleverne skal deltage i.

- Men hvor vi har nogle principper, der taler ind i ‘ hvis ikke
man kan’ - hvad så.

Det arbejdes der med på skolen internt lige nu.

Vi skal ud over, at det er lærere og pædagoger der står med
egne holdninger - men hvor vi læner os op ad nogle fælles
principper.

Vi overvejer at række ud til sundhedsplejersken for at få en
opbakning og dialog også ind i hygiejne og vigtigheden af
motion.

Vi laver en fælles udmelding ud til alle forældre, og der snakkes
med eleverne omkring det - så det er tydeligt, der strammes op.
For det er og bliver noget vi skal i folkeskolen.

Kommentarer: Handler det måske meget om tryghed? Og hvad
siger børnene ind i alt det her?

7 Festival

Eleverne er nede og øve, og de går simpelthen sådan op i det.

Torsdag aften sættes scenen op, sammen med alle instrumenterne.

Fredag er der generalprøve.

Hele ugen er der emneuge - hvor de laver klar til festivalen.



Ulrik sørger for at sætte alt op fredag eftermiddag.

Lørdag mødes man i sine grupper kl 12.00, og så går man ned i
hallen.

Der er nogle borde og boder op. Boderne holder lukket mens børnene
spiller, så fokus er på scenen.

Hele cafeteriet laves om til et ‘lager’.

Vi mangler fortsat folk på de forskellige poster - vi mangler 18 pladser
der skal besættes.

8 Ingen punkter til evt.


